
Protokoll fort vid foreningsstamma for

Halla Sjonhem Viklau Fiber Ekonomisk forening

2023-03-28 i Halla Bygdegard

§1. Motets oppnande

Foreningens ordforande Gote Johansson halsade valkommen och forklarade motet for oppnat.

§2. Val av ordforande samt sekreterare vid stamman.

Till stammans ordforande valdes Kjell Norman och till stammans sekreterare valdes Ulla Larsson.

§3. Upprattande och godkannande av rostlangd.

Rostlangden faststalldes till 16 medlemmar pa stamman.

§4. Val av tva justeringspersoner tillika rostraknare.

Stamman valde Arne Allden och Ingi Pettersson.

§5. Fragan om stamman blivit utlyst i behorig ordning.

Stamman fann att sa hade skett. Kallelsen har gatt ut i postladorna senast tva veckor innan stamman.

§6. Faststallande av dagordning.

Foreslagen dagordning faststalldes.

§7. Styrelsens arsredovisningshandlingar och revisionsberattelse.

Foreningens sekreterare Gunnar Sodergren foredrog Styrelsens verksamhetsberattelse.

En fraga om foreningen har ett serviceavtal kom upp. Styrelsen svarade att det a'r BRS som dem har

kontakt med na'r det ha'nder nagot och att det fungerar bra.

Upphandlingen av ett nytt avtal har gatt bra med hja'lp av Tommy Johansson LUMA.

Kassor Mats Ahlby foredrog det ekonomiska utfallet, resultatrapport och balansrapport.

Christer Martensson foredrog revisionsberattelsen. Vilken yrkade ansvarsfrihet for styrelsen.
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§8. Beslut om faststallande av balansrakning och resultatrakning samt disposition av arets vinst
eller forlust enligt den faststallda balansrakningen.

Stamman faststallde resultat och balansrakningen och godkande att resultatet overfors till ny
rakning. Arets resultat blev 45441kr och 83 ore.

§9. Beslut om ansvarsfrihet for styrelsen.

Stamman beviljade ansvarsfrihet for styrelsen.

§10. Fraga om arvode till styrelsen och revisorerna.

Beslutades att inget arvode skall utga till styrelsen eller revisorerna. Bara kostnads ersattningar.

§11. Budget.

Mats Ahlby tror att 2023 kommer att bli ungefar som 2022. Och foreningen satsar pa ett nollresultat.

§12. Medlemsavgift och andra avgifter.

Beslutades att medlemsavgiften skall vara oforandrad 200kr. Vilken betalas en gang vid nytt
medlemskap i foreningen.

§13. Beslut om antalet styrelseledamoter.

Stamman beslutade att styrelsen skall besta av 6 stycken ledamoter.

§14. Val av Styrelseledamoter och suppleanter.

Till styrelseledamoter pa tva ar valdes Gote Johansson, Lennart Landin, Mattias Klintberg och Mats
Ahlby. Inga suppleanter valdes.

§15. Val av Ordforande.

Till ordforande pa ett ar valdes Gote Johansson.

§16. Val av revisorer och revisorssuppleanter.

Till revisorer pa ett ar valdes Christer Martensson och Anders Soderlund. Och till revisorssuppleant

pa ett ar Hans-Olof Hagg.
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§17. Val av valberedning tre personer, varav en skall vara sammankallande.

Till valberedning pa ett ar valdes Nicklas Ahlby, Leif Jansson och Peter Wahlgren, med Nicklas Ahlby
som sammankallande.

§18. Ovriga arenden som ska tas upp pa foreningsstamman enligt lag eller foreningens stadgar, och
som anma'lts till styrelsen senast tva veckor fore arsmotet.

Inga ovriga arenden.

§19. Information, diskussion.

Gunnar Sodergren informerade om att dem gamla "Motorola" boxarna kommer att fungera ett tag
till. Da Telia har haft problem med den nya uppdateringen.

Informationen fran Telia gallande den fasta telefonen har varit lite dalig. Men dem fiesta har lost det
sjalva pa lite olika satt.

Fragor angaende fakturorna kom upp. Styrelsen svarar.

Att man kan fa sin faktura via mail om man vill. Autogiro inte aktuellt just nu, och att autogiro
medfor en liten kostnad.

Om man rSkar gra'v av fibern sa felanmaler man till nagon i styrelsen.

§20. Avslut.

Ordforanden tackade styrelsen forderas jobb. Och forklarade stamman for avslutad.

Ordforande Sekreterare

Norman Ulla Larsson

Justeras

Arne Allden Ingi Pettersson
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